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Cross sektions möte 

Protokoll 2020-12-06 
 

 

 

1. Mötets öppnande: 

 

2. Val av sekreterare: 

 

3. Godkännande av dagordning : 

 

4. Genomgång av Protokoll från:  

Månadsprotokollen ligger nu på nya hemsidan under dokument!  

 

5. Ekonomin: 

Crossen gick med ett minus resultat under november på -52 355:- Men ackumulerat under 

året till och med november så ligger vi på 1456. Om vi då räknar med anläggnings hyran på 

100 000 så hamnar vi på ett minus resultat a -98 544:- ackumulerat 2022 (ej Dec inräknat) 

 

6. Styrelsen informerar: 

Nu så är vår hemsida från Idrott online nerlagd. Från o med nu så är det Laget.SE som gäller 

Vad gäller Askersunds kommun och det nya vattenskyddsområdet i Åsbro så har vi fått all 

information och så vitt vi kan läsa så kommer HMK inte att beröras mer än vad vi redan har 

för åtaganden gentemot lagar o regler. 

Kent-Erik kommer inte att lämna in något kostnadsförslag då bilsidan tyckte att 

medlemmarna kunde ställa upp och jobba. Styrelsen ända inlägg här är att då ska det 

finnas medlemmar med från alla sektioner och hjälpa till.  

HMK årsmöte kommer att hållas i rallystugan i februari. 

 

 

7. Cross sektionens verksam het. Vad har hänt O vad är på G: 

Vi försökte oss på en banbesiktning men den blev inte av då besiktningsmannen tyckte det 

var för mycket snö på banan. Nytt försök helgen V50, troligtvis kommer det att vara snö då 

med, så då återstår det att besikta till våren innan första träningen.  

Stora jobbet nu är att få till en budget för 2023 och vilken verksamhet vi vill ha vad gäller 

crosskola och onsdagsgruppen samt hur vi ska kunna genomföra tävlingar och kunna ha 

allmänna öppna träningar.  

Vad gällande öppna träningar så är det här vi kan jobba mest med att hålla banan i gott 

skick och se till att listan är i fylld med namn alla öppna tider. Vi har ca 60-65 öppningsdagar 

per år, så hur fyller vi på dessa? 

Tävlingar, helt klar så behövs det fler och nya namn i tävlingsorganisationerna för varje 

tävling annars så är risken stor att det inte blir någon tävling för någon av grupperna 

motion, serien eller barn/ungdom 

För våra tävlingar och aktiviteter behöver vi stärka upp med medlemmar som är villig att 

utbilda sig inom olika områden allt från barnledare, tävlingsfunktionärer, ljudmätning och 

även till slut tävlingsledare. Vi har/kan problem att ha en tävling på grunda av denna brist 

på tävlingsledare.  

 

Vi måste ha ett tidigt tävlingsmöte på nya året där vi kan se vilka tävlingar vi kan 

genomföra! 
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8.  Stora ban gruppen O lilla ban gruppen. 

 

 

9. Lokaler O området runt banorna. 

 

 

10.  Cross skolan.  

 

 

11.  U-J.  

 

 

 

12.  S/E/Serien 

Det har varit ett höstplaneringsmöte med Svemo där serien diskuterades. Det har funnits 

motioner på att göra om serielags samansättningen med förarantal då det har varit klubbar 

som inte fått i hopp antalet åkare till tävlingar. Beslutet blev att vi kör serien som det har varit 

även 2023, och under året så ska en grupp se över hur man kan förbättra/förändra lag/ 

förarsamansättningen. 

Inga nya förarövergångar som är serie intresserade har vi sett ännu, men vi har en del 

HMK125cc förare som är intresserade av att köra serietävlingar så återväxten är god i 

föreningen.  

Serie avslutnings jippot är flyttat till jan-feb mer information kommer från Fredrik.  

Serielaget fortsätter med att träffas engång i månaden för att köra spinning med Fredrik på 

Forma i Hallsberg. Information via Serielagets Facebook sida. 

 

13.  Motion   

 

 

 

14.  Övriga frågor. 

 

 

 

15. Nästa Cross sektionsmöte   

a) Årsmöte 21/1–2023 kl10 i Rallystugan. 

b) Nästa månadsmöte – Digitalt månadsmöte 3 januari kl18:00 

  

 

16. Mötet avslutas 

 

 
Vid protokollet    


